



Instruction for the Master Clerk: Please complete all the forms and return them to the Show Secretary with a fully marked show catalogue. Forms to calculate the Best of the Best will be provided. At the beginning of each show determine from the show committee the number of awards to be scored (ie : Top 3 Best of the Best, Best of one specific breed, HHP Kitten, etc.)

Once the show begins and all absentees/transferts have been recorded, calculate the following statistics and have them announced:

Directives pour le Maître-commis : SVP, compléter tous les documents et les remettre au Secrétaire d'exposition avec un catalogue marqué complet. Le formulaire de calcul des meilleurs des meilleurs vous sera fourni. Au début de l'exposition, vérifiez avec le comité d'exposition les prix qui devront être attribués (ex : Les 3 meilleurs, le meilleur d'une race spécifique, les meilleurs chatons domestiques, etc.)

Au début de l'exposition, quand tous les absents/transferts ont été marqués, calculez les statistiques suivantes et faites les annoncer :

Number of Champions in show/ nombre de Champions de l'exposition_____

Number of Longhair Champions / nombre de Champions poil long_____

Number of Shorthair Champions / nombre de Champions poil court_____

Number of Grand Champions / nombre de Grands champions....._____

Number of Longhair GCH / nombre de GCH poil long_____

Number of shorthair GCH / nombre de GCH poil court....._____

Number of Premiers in show/ nombre de Premiers de l'exposition_____

Number of Longhair Premiers / nombre de Premiers poil long_____

Number of Shorthair Premiers / nombre de Premiers poil court_____

Number of GPR / nombre de GPR....._____

Number of Longhair GPR / nombre de GPR poil long....._____

Number of shorthair GPR / nombre de GPR poil court....._____

Number of Good Citizens / nombre de Bon citoyens....._____

Number of Grand Citizens / nombre de Grands citoyens....._____

Name of the Club / Nom du club : _____

Date of Show /Date de l'exposition : _____

Master Clerk's Name / Nom du Maitre-commis : _____

Club Instructions: Please send the ORIGINAL this document with the ORIGINAL of the Master Clerk's catalogue to the CCC's office, BUT KEEP A COPY OF YOUR RECORDS.

Directives pour le club : SVP, envoyer l'original de ce document au siège social du CCC avec le catalogue du Maître-commis ORIGINAL, mais GARDEZ-VOUS DES COPIES POUR VOS DOSSIERS.